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projekt 

Protokół Nr XLIV/2017 

 

z sesji Rady Powiatu w Myśliborzu odbytej w dniu 27 września 2017 roku 

w Starostwie Powiatowym w Myśliborzu, przy ul. Północnej 15. 

 

Obrady rozpoczęły się o godz. 15
00

, a zakończyły o godz. 19:40.   

 

 

Ad. 1 

Przewodniczący Rady Ferdynand Łukasik dokonał otwarcia XLIV sesji Rady Powiatu                       

w Myśliborzu.  

Powitał radnych, Starostę Myśliborskiego, zaproszonych gości, mieszkańców Powiatu 

Myśliborskiego. 

 

Przewodniczący Rady na podstawie listy obecności (załącznik Nr 1 do protokołu) 

stwierdził, że w obradach udział bierze  14  radnych, co upoważnia Radę do podejmowania 

prawomocnych uchwał.  

 

Lista obecności zaproszonych gości stanowi załącznik Nr 2 do protokołu 

 

 

Ad.2 

Przystąpiono do realizacji kolejnego punktu: ustalenie porządku XLIV sesji Rady Powiatu  

w Myśliborzu. 

 

Przewodniczący Rady – Ferdynand Łukasik 

Zapytał, czy są pytania bądź uwagi do tak przedstawionego porządku sesji? 

 

Starosta Myśliborski – Danuta Patkowska 

Zgłosiła wniosek o wprowadzenie do porządku sesji projektu uchwały Rady Powiatu                      

w Myśliborzu w sprawie udzielania pomocy finansowej w formie dotacji celowej Powiatowi 

Tucholskiemu, województwo kujawsko – pomorskie z przeznaczeniem na pomoc  

w usuwaniu skutków materialnych i społecznych powstałych w wyniku nawałnicy. 

 

Przewodniczący Rady  - Ferdynand Łukasik 

Zarządził głosowanie. 

Za wprowadzeniem do porządku sesji jako punkt 7.1.  projektu uchwały Rady Powiatu                      

w Myśliborzu   w sprawie udzielania pomocy finansowej w formie dotacji celowej Powiatowi 

Tucholskiemu, województwo kujawsko – pomorskie z przeznaczeniem na pomoc  

w usuwaniu skutków materialnych i społecznych powstałych w wyniku nawałnicy głosowało – 

14 radnych, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu.  

 

Projekt uchwały został wprowadzony do porządku sesji.  

 

Na sesję przyszedł: radny W.Pacewicz i J.Ostry. 

 

Kolejno,  



 2 

Przewodniczący Rady  w związku z pismem Przewodniczącej Komisji Rewizyjnej w sprawie 

wprowadzenia na sesji dwóch projektów uchwał zaproponował wprowadzenie do porządku 

sesji  następujących projektów uchwał: 

- jako punkt 7.9. w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Zarządu Powiatu w Myśliborzu,  

- jako punkt 7.10. w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Zarządu Powiatu  

w Myśliborzu. 

  

Przewodniczący Rady  - Ferdynand Łukasik 

Zarządził głosowanie. 

 

Za wprowadzeniem do porządku sesji jako punkt 7.9.  projektu uchwały Rady Powiatu                   

w Myśliborzu w sprawie  rozpatrzenia skargi na działalność Zarządu Powiatu w Myśliborzu 

głosowało – 16 radnych, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu.  

Projekt uchwały został wprowadzony do porządku sesji.  

 

Za wprowadzeniem do porządku sesji jako punkt 7.10.  projektu uchwały Rady Powiatu                  

w Myśliborzu w sprawie  rozpatrzenia skargi na działalność Zarządu Powiatu w Myśliborzu 

głosowało – 16 radnych, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu.  

Projekt uchwały został wprowadzony do porządku sesji.  

 

Przewodniczący Rady  - Ferdynand Łukasik 

Oczytał porządek sesji z wprowadzonymi zmianami: 
 

1. Otwarcie obrad. 

2. Ustalenie porządku obrad. 

3. Informacja o przebiegu wykonania budżetu Powiatu Myśliborskiego za I półrocze 2017 

roku. 

1. Informacja o kształtowaniu się Wieloletniej Prognozy Finansowej, w tym o przebiegu 

realizacji przedsięwzięć. 

2. Informacja z bieżącej działalności spółek prawa handlowego za 2017 rok; Szpital                    

w Dębnie Sp. z o.o., Szpital Barlinek Sp. z o.o. 

3. Ocena bezpieczeństwa sanitarnego powiatu za rok 2016. 

4. Podjęcie uchwał Rady Powiatu w Myśliborzu: 

7.1. w sprawie udzielania pomocy finansowej w formie dotacji celowej Powiatowi 

Tucholskiemu, województwo kujawsko – pomorskie z przeznaczeniem na pomoc  

w usuwaniu skutków materialnych i społecznych powstałych w wyniku nawałnicy. 
7.2.  w sprawie zmiany budżetu i w budżecie Powiatu Myśliborskiego na 2017 rok. 

7.3.  zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Powiatu Myśliborskiego na lata 2017-2027. 

7.4.  w sprawie „Przyjęcia Programu Opieki nad Zabytkami Powiatu Myśliborskiego na 

lata 2017-2020”. 

7.5.  zmieniającej uchwałę w sprawie nadania statutu Domowi Pomocy Społecznej dla 

Osób Przewlekle Somatycznie Chorych w Myśliborzu. 

7.6.  w sprawie powołania komisji doraźnej ds. opracowania projektu Statutu Powiatu 

Myśliborskiego. 

7.7.  w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu na okres do lat 3. 

7.8.  w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu na okres do lat 3. 

7.9. w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Zarządu Powiatu w Myśliborzu. 

7.10. w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Zarządu Powiatu w Myśliborzu. 

5. Interpelacje i zapytania radnych. 
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6. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

7. Sprawozdanie z pracy Zarządu Powiatu. 

8. Sprawozdanie z działań podejmowanych przez Przewodniczącego Rady w okresie 

międzysesyjnym. 

9. Oświadczenia radnych. 

10. Zamknięcie obrad. 

 

Ad. 3 

Informacja o przebiegu wykonania budżetu Powiatu Myśliborskiego za I półrocze 2017 roku. 

(załącznik Nr 3 do protokołu)  

 

Przewodniczący Rady – Ferdynand Łukasik  

Zapytał, czy są pytania do przedłożonej informacji. 

 

Radny Zygmunt Siarkiewicz 

Z uwagi na niskie wykonanie budżetu w dziale realizacji inwestycji w I półroczu br., poprosił   

o informację dot. realizacji inwestycji w bieżącym roku. 

 

Starosta Myśliborski – Danuta Patkowska 

Przekazała, że większość inwestycji i remontów jest w trakcie wykonywania. Wicestarosta 

przedstawi informację dot. inwestycji realizowanych w bieżącym roku.  

 

Wicestarosta – Mariusz Norsesowicz 

Przedstawił informację dotyczącą wykazu inwestycji w roku 2017  z podziałem na nazwę 

zadania, kosztu planowanej inwestycji,  etapu zadania, stanu realizacji i przewidywanego 

terminu zakończenia -  według  informacji stanowiącej załącznik nr 4  do protokołu.  

 

Radny – Waldemar Pacewicz 

Przekazał, że odnośnie modernizacji nawierzchni w ciągu drogi powiatowej                                     

w Boleszkowicach,  na sesji Rady Gminy w Boleszkowicach  w miesiącu maju władze powiatu 

uczestniczyły w obradach  i deklarowały realizację tego zadania. Według sprawozdania                   

z wykonania budżetu za I półrocze roku bieżącego wynika, że  zadanie to  zostało przesunięte 

do realizacji na II półrocze. Natomiast analizując projekt uchwały  zawarty w porządku 

dzisiejszej sesji w sprawie zmiany budżetu powiatu  myśliborskiego wynika, że inwestycja 

dotycząca modernizacji drogi w Boleszkowicach  całkowicie  zostaje wycofana  z WPF. 

Zapytał, czy ta inwestycja będzie realizowana? Poprosił o wyjaśnienia.  

Na koniec zwrócił się do Przewodniczącego Rady z prośbą o umożliwienie zabrania  głosu 

obecnym na dzisiejszej sesji przedstawicielom samorządu gminnego w Boleszkowicach; 

Wójtowi Gminy Boleszkowice i Przewodniczącemu Rady Gminy w Boleszkowicach.  

 

Starosta Myśliborski – Danuta Patkowska 

Przekazała, że powiat przygotowuje się do realizacji tego zadania. Szacujemy w tej chwili 

wartość zadania. Jak dokumenty w tej sprawie będą przygotowane zadanie to będzie 

realizowane przez powiat.  

 

Radna – Urszula Sawicka 

Przekazała, że o modernizację drogi w Boleszkowicach wnioskowało wielu radnych. Działo się 

to kilka miesięcy temu. Dzisiaj będzie procedowany projekt uchwały i będziemy decydować, 

czy te środki pozostaną w budżecie zapisane na modernizację drogi w Boleszkowicach, czy też 

zostaną zdjęte.  Jeżeli Starosta deklaruje się co do tej inwestycji to bez sensu, że będziemy 
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wyprowadzać te środki z budżetu. Być może należy poczekać, aż wycenione zostanie to 

zadanie i przystąpić do realizacji.   

 

Starosta Myśliborski – Danuta Patkowska 

Faktycznie zaproponuje dzisiaj radnym zmianę w uchwale budżetowej. Zaproponuje takie 

zmiany, które Zarząd Powiatu uważa, że w pierwszej kolejności są niezbędne. Jak tylko będzie 

oszacowane to zadanie zaproponujemy radnym zwiększenie środków  na modernizację drogi  

w Boleszkowicach. 

 

Radny – Krzysztof Mrzygłód  

Zwrócił się z prośbą, aby Skarbnik Powiatu przedstawiła  nam sposób rozdysponowania 

wolnych środków z lat ubiegłych. Wstępnie radni otrzymali informację, że to była kwota 

6.000.000 zł.  

 

Starosta Myśliborski – Danuta Patkowska  
Przekazała, że Zarząd Powiatu określił harmonogram prac nad budżetem  oraz  pewne 

priorytety. Wszystkie inwestycje, które ujęte są w projekcie uchwały związane są z planem 

działania Zarządu Powiatu.   

 

Radny – Zygmunt Siarkiewicz 

Zwrócił się z pytaniem do Wicestarosty, czy może otrzymać kserokopie informacji, które 

odczytał w sprawie wykonania inwestycji w br.    

Kolejno, przekazał, że nie usłyszał informacji nt. realizacji  zadania dot. modernizacji 

energetycznej ZSP nr 3 w Myśliborzu. Poprosił o informację.   

W kwestii inwestycji w Mostkowie, w ubiegłym  roku w budżecie zabezpieczone były środki 

na ten cel w stu procentach. Zadanie nie zostało wykonane. W  tym roku również ta inwestycja 

nie zostanie wykonana. Wspominałem,  że  program INTERREG jest bardzo trudnym 

projektem. Na etapie budowania tego projektu trzeba być asertywnym i wskazywać zagrożenia. 

Krytycznie patrzę na sposób realizacji tej inwestycji. 

Zaproponował, aby środki z tej inwestycji nie zdejmować  lecz zaplanować jako środki nie 

wygasające.  

Odnośnie modernizacji drogi w Boleszkowicach, to mamy zaplanowane tam środki, być może 

za małe, ale nie wyrzucajmy tego zadania . Zadanie to powinno być zrealizowane.  

 

Starosta  Myśliborski – Danuta Patkowska 

Przekazała, że Zarząd pracuje nad całym budżetem, ustala priorytety i zgodnie z takim 

harmonogramem realizuje swoje zadania.  

Odnośnie zadania związanego z modernizacją energetyczną ZSP Nr 3 w Myśliborzu, 

przekazała, że w najbliższy piątek będzie podpisywana umowa na dofinansowanie. Z chwilą 

podpisania można będzie rozpocząć procedurę przetargową. Przedłużony został termin 

wykonania inwestycji do września 2018 roku. 

 

Radny – Krzysztof Mrzygłód 

Stwierdził, że radni ma prawo wiedzieć, jaki to plan realizuje Zarząd Powiatu  i jakie są główne 

kierunki pracy Zarządu. Proszę nie zapominać,  że to Rada sprawuje nadzór nad pracą Zarządu.  

Kolejno,  zapytał, czy Skarbnik Powiatu przygotowała informacje nt. wolnych środków.  

 

 

Na obrady sesji przybyła radna W. Drzewińska. 
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Starosta Myśliborski – Danuta Patkowska 

Przekazała, że w tej chwili realizowany jest punkt  dot. wykonania budżetu za I półrocze br.  

i w tej kwestii należy teraz dyskutować.  

Zarząd Powiatu  pracuje 5 dni w tygodniu i wszelkie informacje mogą radni uzyskać w każdej 

chwili przychodząc do siedziby powiatu.  

 

Radna – Urszula Sawicka 

Poprosiła o szczegółową informacje nt. wolnych środków.  Kolejno poprosiła o podanie 

powodów nie podjęcia w tym toku po raz kolejny inwestycji planowanej w Domu Pomocy 

Społecznej w Myśliborzu związanej z  zaleceniami ppoż. Na posiedzeniu Komisji Rewizyjnej  

przekazana została informacja, że powiat będzie się starał na to zadanie uzyskać środki unijne. 

 

Radny – Andrzej Potyra 

Przekazał, że aktualnie  omawiana jest  informacja o przebiegu za I półrocze, kolega 

K.Mrzygłód wystąpił w tym punkcie  z tematem dot. projektu uchwały dot. zmian w budżecie 

Powiatu Myśliborskiego. To są dwa odrębne tematy. Teraz należy dyskutować nt. wykonania 

budżetu.  

 

Radna – Wioletta Drzewińska 

Odczytała fragment sprawozdania z wykonania budżetu za I półrocze br. dot. działu 600 – 

transport i łączność. Zapytała, kiedy inwestycje drogowe wymienione w niniejszym 

sprawozdaniu  będą realizowane.  

Przekazała, że jeżeli zaplanowana była inwestycja drogowa  w Boleszkowicach to środki 

zaplanowane na to zadanie powinny pozostać zapisane w budżecie.   

Kolejno, poprosiła aby Skarbnik Powiatu podała  kwoty wolnych środków  i przekazała na co 

one zostaną rozdysponowane.  

 

Starosta Myśliborski – Danuta Patkowska 

Zaznaczyła, że  to Starosta będzie decydowała, kto w danej sprawie powinien udzielić 

odpowiedzi na pytania radnych.  

Informacja o wykonaniu budżetu  nie może być inna, jak wskazują na to dokumenty księgowe. 

Sprawozdanie zawiera dane zgodne z postanowieniami Zarządu.  

 

Odnośnie pytana radnego Z. Siarkiewicza dot. modernizacji drogi w miejscowości Mostkowo,  

przekazała, że w tej chwili prowadzone są rozmowy z instytucją zarządzającą. Partner 

niemiecki zadeklarował, że wycofa z projektu ten kontrowersyjny odcinek drogi po stronie 

niemieckiej. Ze strony partnera niemieckiego jest dobra wola,  żeby ten projekt podtrzymać.  

Środki na to zadanie pozostają w budżecie powiatu  i jeśli nie zostanie to zadanie zrealizowane 

w bieżącym roku to środki te zostaną zapisane  w budżecie  na 2018 rok.  

 

Wicestarosta Powiatu – Mariusz Norsesowicz 

Zgłosił wniosek o zamknięcie dyskusji.  

 

Radna – Urszula Sawicka 

Przekazała, że radni, którzy zadali pytania oczekują odpowiedzi.  

 

Przewodniczący Rady  - Ferdynand Łukasik 

Przekazał, że  jeżeli chodzi o wyjaśnienie kwestii dot. wolnych środków, należy zwrócić się do 

Zarządu Powiatu o wyjaśnienie i wówczas przygotowana zostanie radnym odpowiedź. 
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Kolejno, przystąpił do głosowania wniosku o zamknięcie dyskusji. Za zamknięciem dyskusji 

głosowało – 11 radnych, przeciw – 5, nikt nie wstrzymał się od głosu.  

Na Sali obecnych  16 radnych. 

 

Ad. 4 

Informacja o kształtowaniu się Wieloletniej Prognozy Finansowej, w tym o przebiegu realizacji 

przedsięwzięć. (załącznik Nr 5 do protokołu) 

 

Przewodniczący Rady  - Ferdynand Łukasik 

Zapytał, czy są pytania. 

 

Nikt pytań nie zgłosił. 

 

Przewodniczący Rady  - Ferdynand Łukasik 

Ogłosił 10 minut przerwy. 

 

Po przerwie. 

 

Wójt Gminy Boleszkowice – Jan Krzywicki 

Podziękował, Przewodniczącemu Rady, że każdorazowo jest zapraszany na posiedzenia sesji 

Rady Powiatu w Myśliborzu.  

Podziękował Staroście Powiatu, Wicestaroście Powiatu oraz radnemu W. Pacewiczowi  za 

uczestnictwo w sesji Rady Gminy, gdzie jednogłośnie podjęto uchwałę intencyjną w sprawie  

podjęcia współpracy dot.  realizacji modernizacji drogi na odcinki Kaleńsko – Szumiłowo.  

Zaproponował, żeby Rada Powiatu w Myśliborzu zaplanowała sesje wyjazdową                                  

w Boleszkowicach.  

Odniósł się do remontu drogi w Kaleńsku, droga strategiczna łączy gminę Boleszkowice                  

z gminą Kostrzyn. Droga złej jakości technicznej, bez poboczy wymaga natychmiastowego 

remontu.  

Zachęcał do dalszej współpracy przy modernizacji dróg na terenie gminy Boleszkowice.   

 

Radny - Andrzej Potyra 

Przekazał, że nie zgadza się z opinią Wójta Gminy Boleszkowice, że droga w Kaleńsku jest              

w bardzo złym stanie ponieważ przejeżdżał ostatnio tą drogą i jest innego zdania.  

 

Ad. 5  

Przystąpiono do omówienia Informacji z bieżącej działalności spółek prawa handlowego za 

2017 rok; Szpital w Dębnie Sp. z o.o., Szpital Barlinek Sp. z o.o. (załącznik Nr 6 i Nr 7 do 

protokołu) 

 

Prezes Szpital w Dębnie im. Świętej Matki Teresy z Kalkuty  - Oskar Skiba  

Przedstawił informację o sytuacji ekonomiczno – finansowej szpitala w formie prezentacji. 

(załącznik Nr 8 do protokołu)  

 

Radny – Zygmunt Siarkiewicz 

Przekazał, że  łatwiej było by debatować gdyby radni  wysłuchali również informacji Prezesa 

Szpitala w Barlinku.  

Przekazał, że Powiat powinien dbać aby te dwie działalności się rozwijały.  

Poinformował, że jest  bardzo zdegustowany zaprezentowaną  informacją wizualną                            

i papierową, którą radni otrzymali w materiałach sesyjnych. Prezes, w swojej prezentacji 
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przedstawił, co inni w sprawie pomocy dla szpitala robią np.: NFZ, samorząd gminny, 

samorząd powiatowy i  rząd. Natomiast  nie usłyszałem tutaj, jakie pomysły na ten szpital ma 

Prezes. Zapytał, czy potrzeby Szpitala Dębnie  zaprezentowane przez Prezesa Szpitala, nie 

spowodują, że budżet powiatu tego nie udźwignie.  

 

Koszty działalności wyniosły ponad 10.000.000 zł. ,  a przychody netto wyniosły 8.000.000 zł. 

Wynagrodzenia w tym szpitalu wynoszą 8.600.000 i są wyższe od przychodów. Jest 2.000.000 

zł. różnicy.  Same wynagrodzenia w tym szpitalu wynoszą 8.600.000 zł., więc wynagrodzenia 

w tym szpitalu są wyższe niż przychody.  

Zapytał, czy Prezes Szpitala w Dębnie w tym roku dostał podwyżkę i w jakiej wysokości. Jakie 

obecnie jest wynagrodzenie prezesa szpitala.  

Personel średni  w Barlinku ma wyższe wynagrodzenia, ale w kosztach ogólnych wydatek jest 

mniejszy. Administracja w Dębnie jest bardzo dobrze wynagradzana. W mojej ocenie Prezes 

dzisiaj po dość długim okresie zarządzania w ogóle nie ma wizji działalności i rozwoju tej 

spółki.  

Zarząd Powiatu  powinien zastanowić się nad kwestią zasadności  utrzymania na stanowisku 

obecnego prezesa. Poszukania osoby, która przedstawi Radzie Powiatu  realną wizję kiedy 

będzie szansa zbilansowania działalności tej spółki. 

 Nie może być najważniejszym tematem np. remont portierni, lecz winno być zbilansowanie tej 

spółki i zagwarantowanie jest przyszłości.  

 

Starosta Myśliborski – Danuta Patkowska 

Przekazała, że to nie ten rząd wymyślił spółkę prawa handlowego. Przede wszystkim rząd 

poprzedni wyzbył się odpowiedzialności za zdrowie obywateli. Od wielu lat wiemy, że szpitale 

nie bilansują się. Reforma szpitali dopiero się rozpoczęła. Mamy wskazaną sieć szpitali. Prezes 

Szpitala w Dębnie jest bardzo dobrym menagerem. Jeżeli doprowadzi swoje plany do realizacji 

to będzie nasz sukces. Najwięcej nasze szpitale kosztują lekarze. Trudno jest pozyskać dobrego 

lekarza, a gdy już jest to mają swoje wymagania co do wynagrodzenia. Prezesi szpitali ciągle 

zabiegają, próbują zapewnić prawidłowe funkcjonowanie tych placówek, mimo, że nie mają 

pełnego zabezpieczenia finansowego. Trzeba znaleźć wspólnie różne źródła dofinansowania, 

żeby te szpitale wesprzeć.  

Zaproponowała, żeby teraz głos zabrał prezes Szpitala w Barlinku.  

 

Prezes Szpitala w Barlinku – Arkadiusz Cysek  

Przedstawił informację o sytuacji ekonomiczno – finansowej szpitala w formie prezentacji. 

(załącznik Nr 9 do protokołu)  

 

Radny – Zygmunt Siarkiewicz  

Przekazał, że w swojej wypowiedzi nie odnosił się co do osoby, lecz co do prezesa. 

Przedstawiałem konkretne fakty.  

Poprosił o informacje w kwestii wynagrodzenia Prezesa Szpitala Dębnie, a także jak zarząd 

spółki planuje zbilansować wydatki związane z wszelkimi wynagrodzeniami w stosunku do 

przychodów i w jakim okresie czasu. Jakie efekty przyniosą zaprezentowane plany 

inwestycyjne w postaci przychodów.  

Zarząd Powiatu  odpowiada za to żeby grosz publiczny był właściwie wydatkowany.  

Poprosił o odpowiedź na piśmie. 

 

Radna  - Wioletta Drzewińska 

Zwróciła się z pytaniem do Prezesa Szpitala w Dębnie, czy wynik finansowy, który Prezes 

podał w prezentacji  to były straty na koniec lipca?. 
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Prezes Szpital w Dębnie im. Świętej Matki Teresy z Kalkuty  - Oskar Skiba  

Odpowiedział, że tak. 

 

Radna  - Wioletta Drzewińska 

Przekazała, że interesuje radną konkretnie wynik finansowy Szpitala Dębnie na koniec lipca.  

Co jest przyczyną strat w poradniach i na oddziałach w szpitalu? 

Jakie działania podjął Prezes Szpitala w Dębnie by zmniejszyć te straty, które są bardzo duże.  

Kolejno odczytała treść posiadanej korespondencji z prezesem Szpitala w Dębnie dotyczącej  

wielkości strat.   

Kolejno, przekazała, że posiada odpowiedzi na interpelacje dot. wysokości strat; 301.000 zł.                 

w miesiącu styczniu, w miesiącu lutym 197.000 zł., w miesiącu marcu 289.000 zł.,  w miesiącu 

kwietniu 255.000 zł. w miesiącu  maju 231.000 zł. Zapytała, czy te straty mają inne wartości w 

miesiącu czerwcu i lipcu?,  bo jeżeli te straty są zbliżone to cały czas pogłębiana jest już  

olbrzymia strata szpitala. Zaległe straty to 2.400.000 zł. plus straty z tego roku.   

Wskazała, że w szpitalu realizowane są inwestycje, ale jeszcze nie tak dawno Prezes  mówił,  

że nie ma mocy przerobowych w tym szpitalu, że nic nie da rady zrobić, a teraz radni słyszą  

już trochę inne wersje.  

Zapytała, czy terminowo Prezes  opłaca składki ZUS? Już widzę, że zobowiązania wymagalne, 

na koniec lipca to 1.074.000 zł, gwałtownie wzrosły od kwietnia br. .  

Jeżeli chodzi o składki na związki zawodowe pielęgniarek,  kto i dlaczego nie odprowadził ich 

w terminie? Czy istnieje ryzyko nie wypłacenia w terminie wynagrodzeń dla pracowników 

Szpitala w Dębnie. 

Kto sfinansuje nocną i świąteczną opiekę w Szpitalu w Dębnie? , czy z tego tytułu Szpital  

w Dębnie  poniesie stratę finansowa? Czy to pogłębi dług Szpitala? 

Dlaczego do tej pory nie zwiększono ilości godzin przyjęć dla pacjentów w poradni 

onkologicznej? Czy wykonywany jest kontrakt onkologiczny? Czy szpital ma wymaganą 

kontraktem NFZ obsadę lekarzy chirurgów od 1 października 2017 roku? Co prezes zrobił                

w sprawie wiecznie uciekającej kadry chirurgów z Dębna. Dlaczego na oddziale chirurgicznym 

robi się mniej zabiegów?  

Szpitale nie bilansowały i nie będą się bilansowały ale nie może być tak, że ta strata będzie sie 

ciągle pogłębiać 

Na koniec zgłosiła wniosek formalny, aby kwotę zapisana w WPF w wysokości 1.500.000 zł. 

na remont i modernizację budynku na ul. Północnej, przekazać na szpitale.  

  

Radny – Wojciech Wojtkiewicz 

Zapytał, czy gmina Myślibórz będzie partycypowała w kosztach  utrzymania  nocnej                           

i świątecznej opieki, która prowadzona jest w Przychodni w Myśliborzu?   

Zapytał, czy  prezesi wyliczyli skutki ograniczeń ryczałtowych. Czy spowoduje te,   

że przychody które do tej pory były  z nadwykonań ulegną zmianie na minus? 

Jakie skutki będą miały planowane podwyżki dla personelu średniego.  

Przekazał, że Szpitale od wielu lat mają problemy ze zbilansowaniem się. Są w Polsce szpitale, 

których zadłużenia sięgają około 50.000.000 zł. dlatego samorządy powinny i muszą wspierać 

finansowo te jednostki.  

 

Prezes Szpital w Dębnie im. Świętej Matki Teresy z Kalkuty  - Oskar Skiba  

Przekazał, że na opiekę nocną i świąteczną przekazane są środki z NFZ. Szpital Dębno na 

obsługę świąteczno – nocną otrzymał dofinansowanie z NFZ w wysokości   98 000,00 zł. na 
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miesiąc. I w ramach tej kwoty będziemy próbowali się zmieścić. Z wyliczonych szacunków 

wynika, że potrzebna kwota na obsługę nocnej i świątecznej opieki to kwota 130.000 zł.  

Dla Szpitala w Dębnie wiąże się to z pozyskaniem sporej grupy lekarzy. Natomiast na dzień 

dzisiejszy znalezienie lekarzy graniczy z cudem. Oprócz lekarzy należy zatrudnić  pielęgniarki. 

Tydzień temu okazało się, że nie musimy tworzyć dwóch zespołów opieki świąteczno – nocnej 

co w ogóle było paradoksem.  

Nie jestem w stanie odpowiedzieć, czy pogłębi to stratę szpitala.  

Strata szpitala jest konsekwencją wzrostu różnego rodzaju kosztów. Przez wiele lat w szpitalu 

nie zrobiono nic w celu zwiększenia przychodów w tej placówce. Zredukowano koszty, ale nie 

zwiększano przychodów. Przez wiele lat zapomniano o tym, że jedynym źródłem przychodów 

szpitala jest  Narodowy Fundusz Zdrowia.  

Przez te lata nie złożono NFZ żadnej propozycji zwiększenia przychodów 

 

W zeszłym roku podejmując funkcję prezesa szpitala zostałem przymuszony do podpisania 

porozumienia z  ZUS o spłacie zaległości. Przez rok płacone były zaległości i bieżące składki.  

Bieżące składki są odprowadzane cały czas, nie ma żadnych zaległości. Pojawia się dużo 

komentarzy że ZUS nie jest odprowadzany, nie robi to dobrze spółce, to są sytuacje, które 

wzbudzają niepokój a nie ma podstaw do tego.  

 

Zdobycie lekarzy o specjalności onkologicznej to jest nie możliwe. Podejmując funkcję prezesa 

okazało się, że w szpitalu odchodzi lekarz onkolog zabierając ze sobą część personelu. Udało 

mi się go powstrzymać od odejścia z poradni i poradnia na tyle na ile to możliwe spełnia 

wymagania w takim zakresie w jakim lekarze są w stanie obsłużyć pacjentów. Nie ma 

możliwości na dzień dzisiejszy zatrudnienia chirurga onkologa.  

Zwrócił uwagę, że w Kadrze chirurgicznej nie da się dokonać zmian jeśli nie wprowadzi się 

nowych usług, nowej jakości tych usług. I to staramy się robić. Stwierdził, że nie może 

odpowiadać za indywidualne decyzje lekarzy którzy są „podkupywani” przez inne placówki.  

Staramy sie zapewnić odpowiedni personel, odpowiednie obłożenie tak, żeby wszystkie 

jednostki normalnie funkcjonowały.  

Nigdy nie mówiłem że nic się nie da się czegoś  zrobić. Mówiłem, że trzeba to przygotować             

i zrealizować. Było potrzebnych kilka miesięcy żeby przygotować dokumentację, zezwolenia, 

przeprowadzić przetargi i  pozyskać wykonawców.  

Większość środków przeznaczonych na modernizacje  i inwestycje pochodzi od gminy.  

Z takim założeniem, że każda kolejna inwestycja ma przynieść konkretny przychód albo                           

w konsekwencji ma uwolnić jakieś działania. 

W ubiegłym roku  we wrześniu przedstawiłem państwu te koncepcje łącznie z wyliczeniami, 

jakie działania przyniosą efekty.  

Nadwykonania szpital dębnowski ma w tej chwili ponad 1.000.000 zł.  

Mówi się o tym, że te środki zostaną wypłacone z tzw. „spec ustawy”. Jeżeli te środki trafią do 

szpitala to zdecydowana ilość problemów się rozwiąże. Jak to się ma do ryczałtu? Istotą tego 

ryczałtu jest również to, że część środków będzie dzielona wewnątrz szpitala. My już nie 

wystawiamy faktury za wykonane procedury tylko występujemy o dofinansowanie i dzielimy 

część tych środków wewnątrz szpitala. Pojawi się możliwość ukierunkowania ich.                             

W konsekwencji ma to doprowadzić do tego, że nie będzie nadwykonań.  

Strata w Szpitalu jest od roku 2014 i cały czas była generowana, my dochodzimy w tej chwili 

w szpitalu do ilości i jakości usług jaka powinna być realizowana. Ale należy pamiętać o tym, 

że szpital ma zlecany na zewnątrz: catering, transport, pralnie i laboratorium.                                    

W międzyczasie minimalna płaca została podniesiona, czyli wszystko co mamy zlecone na 

zewnątrz wzrosło. I to są, te koszty które generują stratę. To są konsekwencje decyzji sprzed 

kilku lat. Niestety musimy je ponieść.  
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Składki do związków zawodowych są odprowadzone, nie zalegamy. To nie są duże kwoty.                       

Ze związkami zawodowymi zostało zawarte porozumienie, wszystko zostało uzgodnione.  

 

Starosta Myśliborski – Danuta Patkowska  

Przekazała, że Prezes Szpitala w Dębnie dokonał szczegółowych wyjaśnień, w związku z tym 

zgłosiła wniosek o zamknięcie dyskusji.  

Przestrzeganie prawa i zabezpieczenie zdrowotne mieszkańców powiatu to jest naczelne 

zadanie, które realizują w imieniu powiatu  zarządy spółek. Podziękowała prezesom za swoją 

pracę, za ogrom przedsięwzięć i trudności jakie napotykają w swojej pracy.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu – Ferdynand Łukasik  

Zarządził głosowanie wniosku o zamknięcie dyskusji. Za wnioskiem głosowało – 11 radnych, 

przeciw – 0, wstrzymało się  3  radnych.  

Wniosek został przyjęty.  

 

W związku z tym Przewodniczący Rady przeszedł do realizacji kolejnego punktu. 

 

Ad. 6 

Przystąpiono do omówienia Oceny bezpieczeństwa sanitarnego powiatu za rok 2016.  

 

Powiatowy Inspektor Sanitarny w Myśliborzu - Marzena Smolarek  

Przedstawiła informację na temat stanu bezpieczeństwa sanitarnego według załączonej 

informacji stanowiącej załącznik Nr 10 do protokołu . 

 

Przewodniczący Rady Powiatu – Ferdynand Łukasik  

Zapytał, czy są pytania bądź uwagi do przedłożonej informacji? 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono.  

 

Przewodniczący Rady  ogłosił 10 minut przerwy.  

 

 

Po przerwie. 

 

Ad. 7 

Przystąpiono do realizacji kolejnego punktu: Podjęcie uchwał Rady Powiatu w Myśliborzu: 

 

7.1. w sprawie udzielania pomocy finansowej w formie dotacji celowej Powiatowi 

Tucholskiemu, województwo kujawsko – pomorskie z przeznaczeniem na pomoc  

w usuwaniu skutków materialnych i społecznych powstałych w wyniku nawałnicy; 

 

Przewodniczący Rady – Ferdynand Łukasik 

Zapytał, czy są pytania bądź uwagi do przedłożonego projektu uchwały.  

 

Pytań i uwag nie zgłoszono.  

 

W związku z tym Przewodniczący Rady zarządził głosowanie.  
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Za przyjęciem projektu uchwały w w/w sprawie głosowało – 11 radnych, przeciw – 0  radnych, 

nikt nie wstrzymał się od głosu. Podczas głosowania nieobecny był radny T. Jarema   

i M. Norsesowicz. 

Obrady opuściła radna U. Sawicka, radna W. Drzewińska i radny J. Fabiańczyk. 

 
UCHWAŁA NR XLIV/267/2017 RADY POWIATU W MYŚLIBORZU Z DNIA 27 WRZEŚNIA 

2017 ROKU W SPRAWIE UDZIELANIA POMOCY FINANSOWEJ W FORMIE DOTACJI 

CELOWEJ POWIATOWI TUCHOLSKIEMU, WOJEWÓDZTWO KUJAWSKO – 

POMORSKIE Z PRZEZNACZENIEM NA POMOC W USUWANIU SKUTKÓW 

MATERIALNYCH I SPOŁECZNYCH POWSTAŁYCH W WYNIKU NAWAŁNICY została 

podjęta. (załącznik Nr 11 do protokołu) 

 

 7.2. w sprawie zmiany budżetu i w budżecie Powiatu Myśliborskiego na 2017 rok; 

 

Starosta Powiatu – Danuta Patkowska 

Zgłosiła autopoprawkę do projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu i w budżecie Powiatu 

myśliborskiego. Przekazała, że projekt uchwały wraz z autopoprawką został radnym już 

dostarczony. 

 

Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

Przekazała, że autopoprawka dotyczy: 

-  punktu 9, gdzie w pierwotnej wersji projektu uchwały omyłkowo zostało wpisane                        

w uzasadnieniu do zadania Przebudowa drogi powiatowej w m. Boleszkowice kwota 50 .000 

zł., powinno być 320.000 zł.   

- punktu 10 w uzasadnieniu, który aktualnie otrzymuje brzmienie: zwiększa się plan wydatków 

na zadania: projekt na drogę Barlinek – Żydowo – 50.000 zł.,; modernizacja chodnika                        

w miejscowości Moczkowo – 60.000 zł.;  modernizacja drogi powiatowej nr 2134Z na odcinku 

Dębno – Mostno polegająca na utwardzeniu pobocza – 90.000 zł.; modernizacja chodnika przy 

drodze powiatowej nr 2139Z w m. Cychry – 40.000 zł.; dokumentacja na zadanie „Przebudowa 

ul. Celnej na odcinku dł. 0,88 km – 60.000 zł.; budowa chodnika w m. Rów ok. 340 m – 

130.00 zł. ; wymiana nawierzchni drogi powiatowej ul. Łużycka dawna droga 128 na odcinku 

od przejazdu  kolejowego do skrzyżowania z drogą gminną w kierunku Myśliborzyce – 50.000 

zł.; zwiększa się plan wydatków ZSP Nr 3 w Myśliborzu w rozdziale 80130 – szkoły 

zawodowe o kwotę 10.000 zł. z przeznaczeniem na zagospodarowanie terenu szkoły,  zwiększa 

się plan wydatków budżetu Powiatu Myśliborskiego o kwotę 150.000 zł. dla Szpitala Barlinek 

Spółka z o.o.; zwiększa się plan wydatków budżetu Powiatu Myśliborskiego o kwotę 150.000 

zł. dla Szpitala w Dębnie im. Św. Matki Teresy z Kalkuty Spółka z o.o.;  na odpłatność za 

dzieci w palcówkach opiekuńczo – wychowawczych o kwotę 130.000 zł; na świadczenia dla 

rodzin zastępczych o kwotę 73.434 zł.; na wynagrodzenia dla pracowników RPOT w Dębnie               

o kwotę 20.079 zł.; na pomoc finansową dla Powiatu Tucholskiego 20.000 zł; na modernizację 

sieci IT w ZSP Nr 1 w Barlinku o kwotę 20.000 zł.  

 

Radny – Krzysztof Mrzygłód 

Zwrócił uwagę, że radni nie powinni otrzymywać zmiany projektu uchwały w sprawie zmiany 

budżetu przed samym głosowaniem. Radni powinni mieć czas na zapoznanie się z tymi 

zmianami i powinni znać powody tych decyzji. Przekazał, że na posiedzeniu Komisji Oświaty 

pytał o zakresy robót zaplanowanych inwestycji i takich odpowiedzi nie otrzymał. Sprawy 

finansowe, które wymagają pewnych dyskusji i konsultacji powinny być do radnych zgłaszane 

wcześniej.  
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Kolejno zwrócił uwagę, że prowadzona jest  inwestycja w m. Ławy – budowa chodnika, 

okazuje się że brakuje środków na wykonanie jednego  wjazdu i dokończenia 10 metrów tego 

chodnika . Takie działania ośmieszają powiat,  powiat planuje pewne  inwestycje a potem 

brakuje środków finansowych żeby tę inwestycje dokończyć.  Jeżeli planowana jest inwestycja 

to powinno się dołożyć pewne środki żeby ostatecznie tę inwestycję dokończyć. Zgłosił 

wniosek, aby zaplanować środki finansowe w budżecie powiatu na dokończenie tego chodnika 

w m. Ławy. 

 

Przewodniczący Rady – Ferdynand Łukasik 

Zapytał, czy są pytania bądź uwagi do przedłożonego projektu uchwały.  

 

Pytań i uwag nie zgłoszono.  

 

W związku z tym Przewodniczący Rady zarządził głosowanie.  

 

Za przyjęciem projektu uchwały w w/w sprawie głosowało – 11 radnych, przeciw – 0 radnych, 

od głosu wstrzymało się - 2 radnych. 

 
UCHWAŁA NR XLIV/268/2017 RADY POWIATU W MYŚLIBORZU Z DNIA 27 WRZEŚNIA 

2017 ROKU W SPRAWIE ZMIANY BUDŻETU I W BUDŻECIE POWIATU 

MYŚLIBORSKIEGO NA 2017 ROK została podjęta. (załącznik Nr 12 do protokołu) 

 

 7.3. zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Powiatu Myśliborskiego na lata 2017-2027; 

 

Starosta Powiatu – Danuta Patkowska 

Zgłosiła autopoprawkę do projektu uchwały zmieniającą uchwałę w sprawie  uchwalenia 

zmiany wieloletniej prognozy finansowej Powiatu Myśliborskiego na lata 2017-2027. 

Przekazała, że projekt uchwały wraz z autopoprawką został radnym już dostarczony.  

 

Przewodniczący Rady – Ferdynand Łukasik 

Zapytał, czy są pytania bądź uwagi do przedłożonego projektu uchwały.  

 

Pytań i uwag nie zgłoszono.  

 

W związku z tym Przewodniczący Rady zarządził głosowanie.  

 

Za przyjęciem projektu uchwały w w/w sprawie głosowało – 11 radnych, przeciw – 0 radnych, 

wstrzymało się  - 3 radnych. 

 

UCHWAŁA NR XLIV/269/2017 RADY POWIATU W MYŚLIBORZU z dnia 27 

września 2017 roku zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia zmiany Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Powiatu Myśliborskiego na lata 2017-2027 została podjęta. (załącznik 

Nr 13 do protokołu) 

 

 7.4. w sprawie „Przyjęcia Programu Opieki nad Zabytkami Powiatu 

Myśliborskiego na lata 2017-2020”; 
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Radny – Wojciech Wojtkiewicz 

Przekazał, że w załączniku Nr 1 do niniejszej uchwały stanowiącym  wykaz obiektów 

wpisanych do rejestru  zabytków województwa zachodniopomorskiego z terenu powiatu 

myśliborskiego; w poz. 85 gmina Myślibórz, miejscowość Myślibórz wskazany jest obiekt - 

teren starego miasta Myślibórz, data wpisu do rejestru - 22.04.1955 r – Dec.K1-V-0/16/85. 

Przekazał, że chciałby, aby wskazano  jak to się stało, że stare miasto w Myśliborzu  zostało w 

dużej mierze wyburzone. Zwrócił uwagę, że jak pełnił funkcję Wicestarosty otrzymał 

informację o tym, iż wydano decyzję o rozbiórce. Jedną decyzją wyburzono ponad 200 

budynków wpisanych do rejestru. Poprosił o przedłożenie informacji na kolejną sesję  kto był 

wnioskodawcą o wyburzenie budynków z terenu starego miasta i  kto takiej zgody udzielił.  

 

Radny – Krzysztof Mrzygłód 

Przekazał, że program ten nic nie wnosi poza tym, że jest obligatoryjny. 

Zgłosił wniosek,  żeby Zarząd Powiatu zastanowił się nad przydzieleniem większych środków 

finansowych  na realizację zadań wynikających z tego programu. Kwota ta powinna wspomóc 

w odrestaurowaniu 2-3 zabytków.   

 

Przewodniczący Rady – Ferdynand Łukasik 

Zapytał, czy są pytania bądź uwagi do przedłożonego projektu uchwały.  

 

Pytań i uwag nie zgłoszono.  

 

W związku z tym Przewodniczący Rady zarządził głosowanie.  

 

Za przyjęciem projektu uchwały w w/w sprawie głosowało – 12 radnych, przeciw – 1 radny, 1 

radny wstrzymał się od głosu. 

 

UCHWAŁA NR XLIV/270/2017 RADY POWIATU W MYŚLIBORZU z dnia 27 

września 2017 roku w sprawie „Przyjęcia Programu Opieki nad Zabytkami Powiatu 

Myśliborskiego na lata 2017-2020” została podjęta. (załącznik Nr 14 do protokołu) 

 

 7.5. zmieniająca uchwałę w sprawie nadania statutu Domowi Pomocy Społecznej 

dla Osób Przewlekle Somatycznie Chorych w Myśliborzu. 

 

Przewodniczący Rady – Ferdynand Łukasik 

Zapytał, czy są pytania bądź uwagi do przedłożonego projektu uchwały.  

 

Pytań i uwag nie zgłoszono.  

 

W związku z tym Przewodniczący Rady zarządził głosowanie.  

 

Za przyjęciem projektu uchwały w w/w sprawie głosowało – 13 radnych, przeciw – 0 radnych, 

nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

UCHWAŁA NR XLIV/271/2017 RADY POWIATU W MYŚLIBORZU z dnia 27 

września 2017 roku zmieniająca uchwałę w sprawie nadania statutu Domowi Pomocy 

Społecznej dla Osób Przewlekle Somatycznie Chorych w Myśliborzu 
została podjęta. (załącznik Nr 15 do protokołu) 
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 7.6. w sprawie powołania komisji doraźnej ds. opracowania projektu Statutu 

Powiatu Myśliborskiego; 

 

Wicestarosta Powiatu – Mariusz Norsesowicz 

Zgłosił autopoprawkę do projektu uchwały; w paragrafie 1, w punkcie 1. należy wskazać 

„Przewodniczący Komisji”  

 

Przewodniczący Rady – Ferdynand Łukasik  

Przekazał, że na posiedzeniach Stałych Komisji Rady zostali wytypowani następujący radni do 

członkowstwa doraźnej Komisji ds. Statutu Powiatu Myśliborskiego: radny Zygmunt 

Siarkiewicz, Wicestarosta Mariusz Norsesowicz, radny Krzysztof Mrzygłód, radny Ryszard 

Wiśniak oraz radny Ferdynand Łukasik. 

 

Zapytał, czy radni wyrażają zgodę dot. uczestnictwa do składu osobowego doraźnej komisji.  

 

Wszyscy radni wskazani do członkowstwa w doraźnej Komisji wyrazili zgodę.  

 

Radna – Alicja Prill 

Zaproponowała wniesienie kolejnej autopoprawki do projektu uchwały, w paragrafie 1, w  

pozycji 2 wykreślić  „Przewodniczący Komisji” i wpisać „członek Komisji”. 

W związku z powyższym punkt 2 paragrafu 1 otrzyma brzmienie: „2.Wyboru 

Przewodniczącego Komisji, Wiceprzewodniczącego Komisji oraz Sekretarza dokonują spośród 

siebie członkowie Komisji.” 

 

Przewodniczący Rady zarządził głosowanie. 

 

Za wprowadzeniem autopoprawki zgłoszonej przez radna A.Prill głosowało – 13 radnych, 

przeciw – 0 radnych, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Przewodniczący Rady – Ferdynand Łukasik 

Zapytał, czy są jeszcze pytania bądź uwagi do przedłożonego projektu uchwały.  

 

Pytań i uwag nie zgłoszono.  

 

W związku z tym Przewodniczący Rady zarządził głosowanie.  

 

Za przyjęciem projektu uchwały w w/w sprawie głosowało – 13 radnych, przeciw – 0 radnych, 

nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 
UCHWAŁA NR XLIV/272/2017 RADY POWIATU W MYŚLIBORZU Z DNIA 27 WRZEŚNIA 

2017 ROKU W SPRAWIE POWOŁANIA KOMISJI DORAŹNEJ DS. OPRACOWANIA 

PROJEKTU STATUTU POWIATU MYŚLIBORSKIEGO została podjęta. (załącznik Nr 16 do 

protokołu) 

 

 7.7. w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu na okres do 

lat 3; 

 

Przewodniczący Rady – Ferdynand Łukasik 

Zapytał, czy są pytania bądź uwagi do przedłożonego projektu uchwały.  
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Pytań i uwag nie zgłoszono.  

 

W związku z tym Przewodniczący Rady zarządził głosowanie.  

 

Za przyjęciem projektu uchwały w w/w sprawie głosowało – 12 radnych, przeciw – 0 radnych, 

1 radny wstrzymał się od głosu. 

 

UCHWAŁA NR XLIV/273/2017 RADY POWIATU W MYŚLIBORZU z dnia 27 

września 2017 roku w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu na 

okres do lat 3 została podjęta. (załącznik Nr 17 do protokołu) 

 

 7.8. w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu na okres do 

lat 3; 

 

Przewodniczący Rady – Ferdynand Łukasik 

Zapytał, czy są pytania bądź uwagi do przedłożonego projektu uchwały.  

 

Pytań i uwag nie zgłoszono.  

 

W związku z tym Przewodniczący Rady zarządził głosowanie.  

 

Za przyjęciem projektu uchwały w w/w sprawie głosowało – 12 radnych, przeciw – 0 radnych, 

1 radny wstrzymał się od głosu. Obrady opuścił radny Z.Siarkiewicz 

 
UCHWAŁA NR XLIV/274/2017 RADY POWIATU W MYŚLIBORZU Z DNIA 27 WRZEŚNIA 

2017 ROKU W SPRAWIE WYRAŻENIA ZGODY NA ZAWARCIE KOLEJNEJ UMOWY 

NAJMU NA OKRES DO LAT 3 została podjęta. (załącznik Nr 18 do protokołu) 

 

 7.9. w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Zarządu Powiatu w Myśliborzu 

(Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 19 do protokołu) 

 

Przewodniczący Rady – Ferdynand Łukasik 

Zapytał, czy są pytania bądź uwagi do przedłożonego projektu uchwały.  

 

Pytań i uwag nie zgłoszono.  

 

W związku z tym Przewodniczący Rady zarządził głosowanie.  

 

Za przyjęciem projektu uchwały w w/w sprawie głosowało – 2 radnych, przeciw – 10 radnych, 

nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Uchwała nie została podjęta. 

 

 7.10. w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Zarządu Powiatu w Myśliborzu 

(Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 20 do protokołu) 

 

Przewodniczący Rady – Ferdynand Łukasik 

Zapytał, czy są pytania bądź uwagi do przedłożonego projektu uchwały.  

 

Radny – Krzysztof Mrzygłód 
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Zapytał, jakie jest w tej sprawie stanowisko Zarządu 

 

Starosta Myśliborski – Danuta Patkowska 

Przekazała, że Zarząd Powiatu na swoim posiedzeniu negatywnie ustosunkował się do projektu 

uchwały.  

 

Radny – Waldemar Pacewicz 

Przekazał, że Dyrektor CUW nie stawiała się na posiedzenia Komisji Rewizyjnej uzasadniając 

to tym, że nie musi być na Komisji. Pracownik na prośbę Komisji powinien stawiać się na 

posiedzenia.  

 

Starosta Myśliborski – Danuta Patkowska  

Przekazała, że wszelkie wyjaśnienia i dokumenty niezbędne do rozpatrywania skargi zostały 

przekazane przez Dyrektora CUW dla Komisji Rewizyjnej. Więcej co do tej sprawy Dyrektor 

CUW nie miała dodatkowych wyjaśnień.  

 

Radny – Krzysztof Mrzygłód 

Zapytał, czy Zarząd Powiatu  wie jakie są możliwe  konsekwencje jeśli  skarżący odda sprawę 

do Sądu.  

  

Starosta Myśliborski – Danuta Patkowska  

Odpowiedziała, że Zarząd Powiatu jest świadomy swoich praw i obowiązków. 

 

Radny - Zygmunt Siarkiewicz  

Zapytał, na czym polega ten problem, czy rzeczywiście z tej drogi ta woda płynie i robi jakieś 

szkody?. Należy zastanowić się jak rozwiązać ten problem i zastanowić się co samorząd może 

w tej sprawie zrobić.  

 

Starosta Myśliborski – Danuta Patkowska  

Problem jest do rozwiązania. Właściwym byłoby gdyby Komisja Rewizyjna przekazała 

również tę skargę dla Zarządu Powiatu, ponieważ nie jest to tylko problem powiatu ale również 

Gminy Barlinek.  

 

Radny – Andrzej Potyra  

Przekazał, że woda/ścieki z drogi powiatowej są odprowadzane na działkę gminną i z tej 

działki gminnej ta woda najprawdopodobniej zalewa działkę skarżącego.  

 

Radny - Zygmunt Siarkiewicz  

Zwrócił uwagę na to, że Dyrektor CUW Powiatu Myśliborskiego powinna uczestniczyć w 

posiedzeniach Komisji Rewizyjnej, tym bardziej jeśli jest na nie zapraszana. Należało by 

złożyć szczegółowe wyjaśnienia jeżeli sprawa jest tak skomplikowana. Na dzień dzisiejszy 

Dyrektor CUW powinien otrzymać naganę.   

 

Wicestarosta  Powiatu – Mariusz Norsesowicz 

Zwrócił uwagę żeby radni nie stwarzali nieprzyjemnej atmosfery. Swoje opinie radni mogą 

wyrażać w inny sposób, bardziej łagodny. Każdy  pracujący popełnia błędy, można je później 

naprawić.   

Sprawa skarżących zostanie szczegółowo wyjaśniona i ostatecznie rozpatrzona.  

Zgłosił wniosek o zamknięcie dyskusji.  
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W związku z tym Przewodniczący Rady zarządził głosowanie zgłoszonego wniosku.  

 

Za zamknięciem dyskusji głosowało – 12, przeciw – 1, nikt nie wstrzymał się od głosu.  

 

Za przyjęciem projektu uchwały w w/w sprawie głosowało – 3 radnych, przeciw – 10 radnych, 

nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Uchwała nie została podjęta. 

 

Ad. 8 

Przystąpiono do kolejnego punktu: Interpelacje i zapytania radnych. 

 

Przewodniczący Rady – Ferdynand Łukasik 

Kolejno zapytał, czy ktoś chciałby zabrać głos i odczytać swoje interpelacje? 

 

Radny – Zygmunt Siarkiewicz 

Zapytał, czy na te trzy postawione przeze mnie pytania w punkcie dot. sprawozdania 

finansowego Szpitala w Dębnie, Starosta  udzieli odpowiedzi na piśmie?.  

 

Starosta Myśliborski – Danuta Patkowska  

Przekazała, że odpowiedzi udzieli na piśmie.  

 

Radny – Krzysztof Mrzygłód 

Poruszył kwestie dotyczące pozyskania środków finansowych na drogę Nowogródek Pomorski 

– Karsko ze środków PROW-u 

Pozyskanie takich środków będzie rzutowało na lepszy wizerunek powiatu. Zapytał, czy 

Zarząd Powiatu rozważa możliwość wystąpienia z wnioskiem do PROW o dofinansowanie 

zadania  związanego z modernizacją przedmiotowej drogi. ?  

 

Radna  - Alicja Prill 

Przekazała, że w kwestii poruszanej przez radnego K.Mrzygłoda wpłynął do Zarządu Powiatu 

wniosek Wójta Gminy Nowogródek Pomorski. Trwają rozmowy z Wójtem Nowogródka 

Pomorskiego w sprawie uszczegółowienia tego zadania po stronie powiatu i gminy 

Nowogródek Pomorski. W przyszłym tygodniu będzie kolejne spotkanie z Wójtem 

Nowogródek Pomorski. Wyniki rozmów i negocjacji przedstawione zostaną na jednym z 

posiedzeń Zarządu Powiatu.  

 

Więcej interpelacji i zapytań radnych nie zgłoszono.  

 

Ad. 9 

Kolejny punkt porządku obrad: odpowiedzi na interpelacje  i zapytania radnych. 

 

Z uwagi na to, że odpowiedzi na interpelacje  zostały już udzielone, Przewodniczący przeszedł 

do realizacji kolejnego punktu porządku posiedzenia.  

 

Ad. 10 

Przystąpiono do rozpatrzenia sprawozdania z pracy Zarządu. (załącznik Nr 21 do protokołu) 

 

Przewodniczący Rady – Ferdynand Łukasik 
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Zapytał, czy są pytania bądź uwagi do przedłożonego radnym sprawozdania z pracy Zarządu 

Powiatu? 

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono.  

 

W związku z tym Przewodniczący Rady przystąpił do realizacji kolejnego punktu 

 

Ad. 11 

Sprawozdanie z działań podejmowanych przez Przewodniczącego Rady w okresie 

międzysesyjnym. (załącznik Nr 22 do protokołu) 

 

Przewodnicząca Rady – Ferdynand Łukasik 

Zapytał, czy są pytania bądź uwagi do przedłożonego sprawozdania?  

 

Pytań i uwag nie zgłoszono.  

 

W związku z tym Przewodniczący Rady przeszedł do realizacji kolejnego punktu. 

 

Ad. 12 

Oświadczenia radnych. 

 

Radny – Krzysztof Mrzygłód  

Przekazał, że jako radny czuje się dyskryminowany w niektórych sytuacjach. Radni powinni 

mieć możliwość wypowiadania się w danych tematach. Nie na miejscu jest ukrócanie 

wypowiedzi radnego lub nie udzielanie zabierania głosu.  

 

Radny – Andrzej Potyra 

Zwrócił uwagę na to, żeby na salę posiedzeń zakupić nowe nagłośnienie. 

 

Wicestarosta  Powiatu – Mariusz Norsesowicz 

Zwrócił uwagę na to że każdy radny oprócz dyskusji na sesji może  szczegółowo pytać na 

posiedzeniach Stałych Komisji oraz  ma prawo do wglądu w dokumentację. Taką możliwość 

radni mają od poniedziałku do piątku w siedzibie Starostwa Powiatowego  w godzinach 

urzędowania.  

 

Starosta Powiatu – Danuta Patkowska 

Podziękowała za merytoryczną dyskusję i zaapelowała żeby te dyskusje zawsze były 

merytoryczne bez kąśliwych uwag. Zaprosiła wszystkich radnych do pracy nad budżetem 

powiatu na 2018 rok.  

 

Nikt więcej  z radnych nie zabrał głosu. 

 

Ad. 13 

Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodniczący Rady o godzinie 19:40 zamknął XLIV sesję 

Rady Powiatu w Myśliborzu.  

 

Płyta audio z nagraniem z XLIV sesji Rady Powiatu w Myśliborzu z dnia 27.09.2017r. stanowi 

załącznik Nr  23  do Protokołu.  

 
Protokołowała: 

Janina Sidor 


